
Rondvraag Commissie MME d.d. 11-01-2016 

De fractie van de VVD heeft een rondvraag ingediend betreffende:  

In het FD van 30 december stond een artikel met als kop: "Rotterdamse metro kan zonder 

subsidie rijden" Volgens het artikel komt dat doordat meer mensen gebruik maken van tram 

en er minder zwartrijders zijn. De VVD heeft naar aanleiding daarvan de volgende vragen:  

  

- Wat is het percentage zwartrijders in de Utrechtse trams? 

- Is de vervoersfrequentie te hoog voor het daadwerkelijk aantal reizigers? 

- Hoeveel geld moet de Provincie nu bijbetalen om de trams te laten rijden? 

- Wat kan er gedaan worden om ook de trams in Utrecht subsidievrij te laten rijden? 

  

Met vriendelijke groet, 

 

Willem Joustra 

 

 

 


